
Osadní výbor Kojetín 

13. zápis ze schůze Osadního výrobu Kojetín ze dne 4. 12. 2015 

 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Miroslav Rosa, Jitka Rakušanová, Antonie Štěpánková, Ivo Miček, 

Stanislav Hrachovec, MUDr. Jakub Syrovátka, Jiří Holub 

Omluveni: Otto Drescher, Lubomír Holub, Petr Dousek, 

 

Projednáno: 

1) Reakce města na požadavky a dotazy 

2) Loutkové divadlo Odry 

3) Předvánoční tvoření 

4) Turnaj ve Stolním tenise 

5) Náměty a návrhy na město 

6) Diskuze 

 

Poslední schůzi OV v roce 2015 zahájil předseda Ing. Lumír Zrník poděkováním všem členům 

za spolupráci.  

1) Poté proběhla pravidelná rekapitulace požadavků a dotazů na město a reakcí města 

na ně. Z těch nedořešených zbývá: 

 

 Oprava roštu přes silnici před panem Kelnarem. 

Město požadavek předalo k řešení Technickým službám NJ, které zatím v této 

záležitosti neučili žádnou nápravu. 

 Dořešení vzhledu terénních úprav dětského hřiště a ohniště v prostorách za 

hřištěm. 

Návrh úpravy prostoru za hřištěm přikládáme v příloze tohoto zápisu. 

 

2) Blíží se termín netradičního Mikuláše a to Loutkové divadlo v Odrách, které se koná 

v neděli 13. 12. 2015 s odjezdem v 10.00 hod. z autobusové zastávky na Kojetíně. 

Předpokládaný návrat je kolem 14.00 hod. 

Pozvánka bude vyvěšena na nástěnce OV a na webu.  

Případné dotazy řeší Ing. Lumír Zrník. 

3) Volným pokračováním netradičního Mikuláše bude předvánoční tvoření na Svinci, 

které se uskuteční v sobotu 19. 12. 2015 v čase od 14.30 do 17.00 hod. Děti si přijdou 

vyrobit a nazdobit foto rámeček na památeční fotografii z Loutkového divadla a další 

drobné papírové tvoření. Zvány jsou i děti, které se nemohou zúčastnit loutkového 

divadla. 
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4) Poslední kulturní akcí v roce 2015 je Turnaj ve Stolním tenise, který bude již tradičně 

v období vánočních svátků a to 26. 12. 2015 od 14.00 hod. Přihlásit se můžete u 

Stanislava Holuba na tel. č. 605 871 019. Pro vítěze jsou připraveny ceny. 

 

5) Schůze byla ukončena diskuzí nad tématy, které tíží naše spoluobčany. Jeden z 

aktuálních je v posledních týdnech nedodržování zákazu vjezdu do chráněného 

území na Svinec.  

 

Po znovu obnovení provozu chaty Svinec vnímáme zvýšení dopravního provozu a 

porušování zákazu vjezdu na Svinec.  

 

Žádáme proto o spolupráci Městskou policii a to provedení opakovaných 

namátkových kontrol, obzvláště v období příznivého počasí a informování osadního 

výboru o jejich zjištění.  

Máme zkušenost, že zákazovou značku nerespektují ani turisti, kteří nejsou klienty 

chaty Svinec.  

 

Příloha: Návrh úpravy prostoru za hřištěm 

 

 

 

V Kojetíně dne 7. prosince 2015 

Zapsala: Jitka Rakušanová 

Schválit: Ing. Lumír Zrník 

 


